
Uznesenie č.7-OZ/2019 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kráľovom Brode zo dňa 25. septembra 2019 

 

Počet poslancov :   7 

Počet prítomných poslancov:  5 

Overovatelia zápisnice:  Karolína Szitás Schnábelt 

     Andrea Takáčová 

Návrhová komisia:  predseda: Eva Kubičeková 

   členovia: Imrich Sárkány 

     Mgr. Zsolt Kilacsko 

Zapisovateľka:    Marta Mézesová 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kráľovom Brode: 

 

I. Berie na vedomie: 

 1. Kontrolu uznesenia z predošlého zasadnutia. 

 2. Výsledky volieb do obecného zastupiteľstva. 

 3. Výklad k projektovému zámeru „Veterný park Kráľov Brod“. 

 4. Správu o prípravách Jablkového a kačacieho festivalu. 

 5. Informáciu o podaných projektoch. 

 6. Vymenovanie za predsedu komisie pre telovýchovu a šport Andreu Takáčovú. 

 

II. Schvaľuje : 

 1. Program rokovania. 

 2. Zloženie návrhovej komisie a overovateľov. 

 

III. Konštatuje: 

 1. Zvolená poslankyňa obecného zastupiteľstva Andrea Takáčová zložila zákonom    

predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

         Mgr. Gergely Agócs 

                          starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

Karolína Szitás Schnábelt .......................... 

Andrea Takáčová               .......................... 

 

Zapisovateľka: 

Marta Mézesová  ........................... 

 



Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kráľovom Brod zo dňa 25. septembra 2019 

Prítomní :  Mgr. Gergely Agócs starosta obce, 5 poslancov, kontrolórka obce, Mgr. Bc. Pavol 

Havran, 1 občan 

Zahájenie: zasadnutie zvolal a viedol  starosta obce Mgr. Gergely Agócs, ktorý privítal 

prítomných 

Program rokovania bol schválený nasledovne: 

 1. Zahájenie 

 2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

 3. Kontrola uznesenia z predošlého zasadnutia 

 4. Oznámenie výsledkov volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie  

osvedčenia o zvolení poslanca obecného zastupiteľstva 

 5. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva 

 6. Zámer vybudovania veterného parku v katastrálnom území obce 

 7. Príprava na Jablkový a kačací festival 

 8. Informácia ohľadom aktuálnych výziev a dotácií 

 9. Rôzne 

 10. Návrh uznesenia 

 11. Záver 

Hlasovanie:  za – 4,  proti – 0, zdržal sa – 0, 

Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení Karolína Szitás Schnábelt a Andrea Takáčová, za 

predsedu návrhovej komisie Eva Kubičeková, za členov Imrich Sárkány a Mgr. Zsolt Kilacsko. 

Hlasovanie:  za – 4,  proti – 0, zdržal sa – 0, 

 

Kontrola uznesenia z predošlého zasadnutia 

Starostom prevedenú kontrolu uznesenia poslanci brali na vedomie. 

 

Oznámenie výsledkov volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie osvedčenia o zvolení 

poslanca obecného zastupiteľstva 

Mgr. Gabriela Szuhová, predsedkyňa miestnej volebnej komisie oboznámila prítomných 

s výsledkami volieb do obecného zastupiteľstva , ktoré sa konali dňa 21.septembra 2019. Za 

poslankyňu bola zvolená Andrea Takáčová. Správa sa prikladá k zápisnici. 

 

Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva 

Novozvolená poslankyňa Andrea Takáčová zložila zákonom predpísaný sľub poslanca, ktorý 

potvrdila svojim podpisom. 

 

Zámer vybudovania veterného parku v katastrálnom území obce 

Zástupca firmy Energiepark s.r.o. Bratislava  Mgr. Bc. Pavol Havran predstavil poslancom 

projektový zámer „Veterný park Kráľov Brod“ , ktorého realizácia závisí od obce. Rozhodnutie 

obce  firma očakáva do konca roka 2019. Zámer sa prikladá k zápisnici. Poslanci výklad brali na 

vedomie. 

Hlasovanie:  za – 5,  proti – 0, zdržal sa – 0, 



 

Príprava na Jablkový a kačací festival 

Mgr. Gergely Agócs informoval prítomných o prípravných prácach festivalu, ktorý sa bude 

konať 5. októbra. Slávnostné otvorenie bude o 10,00 hod. Požiadal poslancov o zapojení sa do 

prípravy ako aj o aktívnu účasť  na realizácii podujatia, boli oboznámení so svojimi úlohami.  

 

Informácia ohľadom aktuálnych výziev a dotácií 

Tabuľkový prehľad podaných projektov tvorí súčasť zápisnice. Pri zafixácii Street workoutovej 

zostavy je potrebné rozhodnúť sa o dodávateľovi prác.  

1. Ponuka firmy ENERCOM s.r.o. Nitra  1600,- € bez DPH, ktorá obsahuje aj tabuľu 

znázorňujúcu prevádzkový poriadok zariadenia. 

2. Ponuka Jozefa Nagya : 600,-€,  + 300,-€ tabuľa. 

Poslanci prijali ponuku  č.2. 

 

R ô z n e 

- Mgr. Gergely Agócs, starosta obce vymenoval  za predsedu komisie pre telovýchovu a šport 

Andreu Takáčovú. Obecné zastupiteľstvo vymenovanie berie na vedomie. 

 

- Bol vypracovaný projekt  na obnovu štadióna. Výška rekonštrukčných prác je 45.000,-€, na 

ktorý bude vypísané verejné obstarávanie. Poisťovňa sumu uhradí až po rekonštrukčných 

prácach, bola začatá zbierka. 

 

- Na odpredaj autobusu Karosa, typ : C734.1340, e.č. Ga- 370 AN bol vypracovaný znalecký 

posudok.  Cena vozidla bola odhadnutá na 1260,-€, čo je najnižšia predajná cena. 

 

- Občan Szilárd Szomolai upozornil na   zlé osvetlenie cyklotrasy pred rodinným domom č.145 

a 146  a potrebu umiestnenia dopravného zrkadla na Onči. 

 

- Karolína Szitás Schnábelt poukázala na neporiadok pred hostincom Farkasová. 

 

Predsedkyňa návrhovej komisie Eva Kubičeková predložila návrh uznesenia, ktorý poslanci 

jednohlasne schválil. 

 

         Mgr. Gergely Agócs 

                          starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

Karolína Szitás Schnábelt .......................... 

Andrea Takáčová               .......................... 

 

Zapisovateľka: 

Marta Mézesová  ........................... 



A Királyrévi képviselő testület 2019. szeptember  25-én jóváhagyott 7-OZ/2019 számú 

határozata 

 

A képviselők száma:   7 
Jelenlévő képviselők száma:  5 
A jegyzőkönyv hitelesítői:  Szitás Schnábelt Karolína 
     Takáč Andrea 
A javasló bizottság  elnöke:  Kubiček Éva 
             tagok:  Sárkány Imre 
     Mgr. Kilacsko Zsolt 
Jegyzőkönyvvezető :   Mézes Márta 
 

A Királyrévi képviselő testület: 

 

I. Tudomásul vette: 

 1. A határozat ellenőrzést 

2.  A helyhatósági választások eredményét 

 3. Ismertetőt a szélerőművek tervezetéhez 

 4. Beszámolót az alma és kacsafesztivál előkészületeiről 

5. Ismertetőt a beadott pályázatokról 

 6. A sportbizottság elnökének kinevezését Takáč Andrea személyében 

 

II. Jóváhagyta: 

 1. Az üléstervet 

 2. A javasló bizottság összetételét és a hitelesítőket 

 

III. Megállapította: 

1. A  megválasztott képviselő Takáč Andrea letette a törvény által előírt esküt 

 

 


